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Na rynku jest miejsce dla firm usługowych, uważa prezes Skoczowskiego Towarzystwa Kupieckiego.

Skoczowscy handlowcy nie odczuwają pogorszenia się warunków do prowadzenia działalności gospodarczej. – Do
naszego stowarzyszenia należą głównie przedstawiciele branży spożywczej i może z tego powodu nie zauważyliśmy
aby zmieniły się obroty. Istnieją co prawda oznaki zmniejszonego popytu mimo wszystko są to wahania, które
mieszczą się w granicach obserwowanych w latach poprzednich – wyjaśnia Roman Korwin, prezes Skoczowskiego
Towarzystwa Kupieckiego.

Korwin uważa jednak, że w dzisiejszych czasach najlepszą formą prowadzenia działalności gospodarczej są usługi. –
Założenie własnej firmy zawsze jest dobrym pomysłem pod warunkiem, że robi się to w sposób przemyślany. Rynek
usług jest ciągle chłonny i jest w stanie przyjąć kolejne przedsiębiorstwa. Poza tym usługi można świadczyć w
każdym miejscu. Właściciel takiej firmy jest bardziej mobilny niż handlowiec. Należy jednak znaleźć dla siebie miejsce
na rynku i niekoniecznie musi być nisza, w której nikt nie działa – dodaje Roman Korwin. Zaznacza jednak, że
prowadzenie działalności gospodarczej jest trudniejsze niż praca najemna. Jak podkreśla w firmie jednoosobowej
wszystkie problemy związane z prowadzeniem działalności gospodarczej spadają na jej właściciela.
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